

Great Lakes Copper Inc.

by: P. Gravel

Great Lakes Copper Inc.

After more than 50 years in Canada, Wolverine Tube (Canada) Inc., has changed its name to Great Lakes Copper Inc.

The name change was announced at the CMX-CIPHEX Trade Show in Toronto in March. The London, Ontario, plant of Wolverine Tube Inc., was purchased by a group of Canadian private investors in 2008. Since the purchase, new equipment, products and acquisitions have been made, and the company is expanding in the North American market. The new name was chosen from more than 150 suggestions that were entered in an employee contest.

The company is planning on building on its long-standing Canadian heritage. "We felt that a name change would help differentiate our business from that of our former owner." The CMX-CIPHEX show, the largest of its kind in Canada, offered the perfect platform for the announcement," said Don Wellington, Great Lakes Copper's President. "We are proud of our company and of our new name."

Great Lakes Copper is the country's largest manufacturer of copper tube products for the industrial, wholesale and refrigeration markets. This includes Types K, L, and M tube for potable water distribution, tube for underground water systems, Type G/Gas tube for natural gas and propane applications, and refrigeration and medical gas tube. With its Kamco Division, acquired in 2008, the company also offers plastic-



Great Lakes Copper Inc. executives at the announcement of the new company name.

La direction de la société Great Lakes Copper Inc. annonçant le changement de dénomination sociale.

Photo: CCBDA

coated copper tube for a variety of applications, as well as line-sets for the air-conditioning industry. ♦

Pierre Gravel is Vice President, Sales of Great Lakes Copper Inc.

For more information contact:
Great Lakes Copper Inc.
www.glcopper.com

Great Lakes Copper Inc.

par : P. Gravel

Great Lakes Copper Inc.

Après plus de 50 ans d'activités au Canada, la société Wolverine Tube (Canada) Inc., change de nom et devient Great Lakes Copper Inc.

Le changement de dénomination sociale a été annoncé en mars dernier, au salon CMX-CIPHEX de Toronto. L'usine de Wolverine Tube Inc., située à London, en Ontario, a été acquise en 2008 par un groupe d'investisseurs privés canadiens. Depuis l'achat de l'usine, on a acheté du matériel neuf et fait des acquisitions. La société prend de l'expansion dans toute l'Amérique du Nord. La nouvelle dénomination sociale a été trouvée par voie de concours, parmi plus de 150 suggestions présentées par les membres du personnel.

La société entend miser sur sa longue tradition d'excellence au Canada. À son avis, sa nouvelle désignation sociale l'aidera à se distinguer de son ancien propriétaire. Comme l'a affirmé

monsieur Don Wellington, président de Great Lakes Copper Inc., le salon CMX-CIPHEX, qui est le plus important du genre au Canada, était une tribune idéale pour faire l'annonce. La société est fière de ses activités et de sa nouvelle dénomination sociale.

La société Great Lakes Copper Inc. est le premier fabricant canadien de tubes de cuivre destinés à l'industrie, le secteur de la vente en gros et le secteur de la réfrigération. Parmi ses produits, citons le tube de types K, L et M pour l'eau potable, le tube pour les réseaux souterrains de distribution d'eau, le tube de type G (gaz) pour le gaz naturel et le propane et aussi le tube pour les gaz médicaux et la réfrigération. En collaboration avec la division Kamco, acquise en 2008, la société Great Lakes Copper Inc. offre aussi du tube de cuivre revêtu de plastique, qui

sert à divers usages, et des tubulures servant à l'industrie de la climatisation. ♦

Pierre Gravel est vice-président des ventes de Great Lakes Copper Inc.

Pour obtenir plus de précisions communiquer avec :
Great Lakes Copper Inc.
www.glcopper.com
